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Ţara noastră ar putea � exportatoare de 

tutun, întrucât îndeplinește toate condiţi-

ile necesare pentru producerea celor cinci 

tipuri de tutun, ne-a spus, în cadrul unui 

interviu, fostul ministru al Agriculturii Va-

leriu Tabără. Potrivit domniei sale, industria 

autohtonă de pro�l a fost distrusă, în ultimii 

20 de ani, de diverse interese, în prezent 

procesatorii din domeniu preferând să im-

porte tutunul necesar fabricării ţigaretelor 

și altor produse pentru care este utilizată 

această plantă ca materie primă.  
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(continuare în pagina 6)
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